







卓悦会 会籍方案

CUSTOMIZED SOLUTION OF
HROOTINSTITUTE MEMBERSHIP

会员基本权益 MEMBER BENEFITS

线下权益 Off-line Benefits		专业会员 Professional Member	铂金会员 Platinum Member	钻石会员 Diamond Member
	中国领先的薪酬福利风向标会议——薪酬福利年会入场券 1 张(价值 RMB1,000) One admission ticket to the Compensation & Benefits Conference, the cutting-edge compensation & benefits theme conference in China. (Worth RMB1,000)	√	√	√
	人力资源领域领袖级会议——中国人力资本论坛入场券(普通票价值RMB1,800/VIP票RMB2,600) Admission tickets to the China Human Capital Forum, the leading human resource forum. (Worth RMB 1,800/ RMB 2,600)	普通票 1 张 Regular 1 Ticket	普通票 2 张 Regular 2 Tickets	VIP 票 2 张 VIP 2 Tickets
	卓悦会主办的当地全年 4 次以上(价值RMB4,000)HR 主题研讨会, 主讲人均均为世界 500 强企业的HR专业人士或卓悦联盟机构的资深顾问。 【会员单位参与单次研讨会首位免费, 第 2 位起 1,000 元 / 位】 Attending at least 4 HR workshops every year host by HRoot Institute (Worth RMB4,000). All speakers are senior consultants from Fortune 500 companies or senior advisors from the HRoot Institute Alliance. 【The first person from the member's company can participate in the workshops for free, and others should pay RMB1,000/person for admission.】	√	√	√
	卓悦会主办的当地全年指定的专题课程, 平均每门课程价值RMB2,500, 每次时长1天。 【会员单位参与单次课程首位免费, 第2位起1,500元/位】 Attending the designated courses sponsored by HRootInstitute, and the average value of each course is RMB2,500 for one day. 【The first person from the member's company can participate in a single course for free, and others should pay RMB1,500/person for admission.】	7 人次 Seven Times	10 人次 Ten Times	13 人次 Thirteen Times
	每年 1 次“走进标杆企业”实地观摩参访的机会, 人力资源管理者可以切身体验并了解世界 500 强企业在人力资源模块或者企业管理方面的成功的典型项目案例, 增强与楷模企业之间的互动和学习。 Each member can attend “Inside Look” once a year, a program of paying visits to benchmark companies The program can afford HR professionals opportunities to learn about the success in HR of Global 500 enterprises, and enhance interaction and learning between enterprises and benchmark companies.	√	√	√

	<p>每年 1 次户外拓展活动, 缓解繁重的工作压力, 给假期生活增添色彩, 更好地平衡工作与生活, 让您健康生活、快乐工作。同时增强同行之间的互动, 以利于人脉的整合和拓展。</p> <p>HRootInstitute organizes an outward bound training every year to help members ease the work pressure and have better work-life balance, to improve the quality of the lives and work of members. Members can have mutual interactions and network with each other.</p>	√	√	√
---	--	---	---	---


线上专区 On-line Benefits

	<p>在线学习 e-learning 专区: 海量学习资源、活动录播、案例研究等国内外人力资源视频资源, 实时更新, 随时观看。</p> <p>E-Learning Zone: the large amount of learning resources, activities recordings, case studies and the other professional videos of high quality. Members can obtain the latest content without geographic boundaries.</p>	√	√	√
	<p>每年获得40份电子版高质量的人力资源数据研究报告。</p> <p>More than 40 digital data research report.</p>	√	√	√
	<p>卓悦会“在线精品微课”免费听: 创新人力资源管理课程, 以全新视角看待人力资源管理, 精辟的行业解析和深入的专题策划, 为您传递最具前瞻性的思想、观点、方法和资讯; HR 必学的劳动法课程, 活学活用劳动法, 聚焦实战, 助您成为劳动法达人。(价值RMB4,000)</p> <p>* 同一账户同一时段, 仅支持一个 IP 登陆</p> <p>Free Access to HRootInstitute's Online WeCourse: Innovative HR management courses focus on HR management with new perspective, while incisive industry analysis and in-depth thematic planning deliver the most forward-thinking ideas, viewpoints, methods and information; Labor law courses that HR should learn are contained to be studied and applied creatively, focusing on practical operations to help you become an expert in labor law. (Worth RMB4,000)</p> <p>* The single account only supports one IP login at the same period of time.</p>	√	√	√
	<p>每月推送最新人力资源法规详情(新法速递、讯息要闻), 时刻掌握热点新政; 每年至少 8 期典型劳动法问题解答指南, 数位劳动法专家定期坐诊, 为您排忧解难提供法律建议, 助您解决企业管理过程中最常见的员工关系问题。</p> <p>Publicize the latest HR regulations (new law express, news highlights) in details every month, and keep abreast of hot new policies; At least 8 periodicals for typical labor law Q&A edited regularly by several labor law experts each year, to provide legal advice for solving problems and facilitate addressing the most common employee relationship issues in the enterprise management process.</p>	√	√	√

移动平台 Mobile Platform

	<p>移动客户端, 让您随时随地了解卓悦会最新动态和新闻、活动资讯, 轻松下载您所需的工作资料 and 高质量数据报告。动动手指, 第一手的行业资讯尽在掌握。</p> <p>Mobile applications, access to the latest news, events of HRootInstitute. In addition, downloading high quality data and reports in a most convenient way.</p>	√	√	√
---	---	---	---	---

精选礼品 Special Gifts

	<p>【铂金会员尊享】 关爱通标准体检套餐 - 全国版,支持的体检品牌: 慈铭、美年大健康、爱康国宾、瑞慈、普惠 (价值RMB2,000)</p> <p>【Exclusive Benefits of Platinum Member】 The national standard medical examination package provided by GuanAiTong. Service providers for the medical examination packages include: Ciming Checkup, Health 100, iKang, Rich Health Checkup, Puhui. (Worth RMB2,000)</p>	无	√	无
	<p>【钻石会员尊享】 1. 微软Surface Go 2 二合一平板电脑/笔记本电脑 10.5英寸 奔腾金牌4425Y 4G 64G eMMC 亮铂金 2. 戴森(Dyson) V8 Fluffy Origin手持无线吸尘器 除螨 宠物 家庭适用</p> <p>【Exclusive Benefits of Platinum Member】 1. Microsoft Surface Go 2 2 in 1 tablet / laptop 10.5 "Pentium gold 4425y 4G 64G EMMC bright platinum.(Worth RMB2988.00) 2. Dyson V8 Fluffy Origin,Portable wireless vacuum cleaner for mite removal in pet family.(Worth RMB2990.00)</p>	无	无	√
<p>备注: * 卓悦会会员仅可免费参与入会地所举办的卓悦会精品课程及专题研讨会, 不可跨区; 您可根据实际需求选择加入1地, 或同时加入2地会员 * In the participating city selected by members of HRootInstitute, members can participate in the excellent courses and seminars held by HRootInstitute for free. Otherwise, additional charges are required; You can choose to join members in 1 place, or join members in 2 places at the same time according to actual needs.</p>				

会员会费 Membership Fees

类型	期限	一年期 1-year	两年期 2-years	三年期 3-years
专业会员会费 Professional membership fees		RMB 8,000	RMB 14,400	RMB 19,200
铂金会员会费 Platinum membership fees		RMB 15,000	RMB 27,000	RMB 36,000
钻石会员会费 Diamond membership fees		RMB 25,000	RMB 45,000	RMB 60,000



NOTICE TO MEMBERSHIP APPLICATION

1. 申请者向卓悦会索取会员申请表或从卓悦会网站下载, 并详尽完整地如实填写会员申请表。
2. 申请者将会员申请表以邮件方式向卓悦会递交。
3. 申请者按规定缴纳会费。
4. 卓悦会确认收到会费后, 申请人的会员资格开始生效。
5. 三种类型的会员有效期分别为1/2/3年。

*注意: 仅限本企业使用, 不作其他用途, 不可转让。持有人会籍资格终止后其会员权益自行失效。

1. An applicant should get a membership application form by contacting the administration office or downloaded it from the website of HRootInstitute, and fill it in a detailed and honest manner.
2. An applicant shall submit his/her membership application form by mail.
3. An applicant shall pay his/her membership fee.
4. Upon receiving his/her membership fee, HRootInstitute will confirm the receipt of it, and the applicant's membership begins to take effect.
5. The valid period of membership falls into three categories, i.e., 1, 2 and 3 years respectively.

Memo: The membership of HRootInstitute is reserved for companies, and shall not be applied to other uses and is untransferrable. Member benefits will terminate upon the expiration of the membership.

诚邀加入“卓悦”行列 (部分知名企业)



中国领先的 人力资源管理会员制组织

学真知
交挚友
开眼界



国际化大师讲堂



CHRO 高端论坛



高品质研讨会



HR 必选精品课程



标杆企业实地访学



优质数据调研报告

卓悦会是中国领先的人力资源媒体公司HRoot旗下品牌之一。卓悦会 (HRootInstitute) 是中国领先的人力资源管理会员制组织, 致力于为人力资源高管打造学习与社交的优质体验: 聚焦人力资源热点话题的专题课程、中国高规格人力资源年度峰会—中国人力资本论坛、中国领先的薪酬福利风向标会议—薪酬福利年会、汇聚人力资源精英的社交华筵、每年独家发布超过40份全球领先的人力资源机构研究成果、海量高品质的人力资源专业学习视频。专业, 是我们设计课程的首要标准, 资深, 是我们邀请嘉宾的第一选择。学以致用, 不亦悦乎, 我们邀请您加入“卓悦”的行列!

入会咨询

☎ 152 2130 3887 021-58215197-8053
Cindy Fan (上海)

✉ Institute@hroot.cn
🌐 <http://institute.hroot.com/>



即刻体验, 打开微信“扫一扫”
关注“卓悦会”微信公众平台